
Kino Astra oficjalnie otwarte!

Swoją obecnością zaszczycili nas: Starosta Powiatu Trzebnickiego Małgorzata 
Matusiak, Wicestarosta Powiatu Trzebnickiego Grzegorz Terebun, Wiceprezydent 
Wrocławia Renata Granowska, burmistrzowie zaprzyjaźnionych gmin, Dyrektor ZIT 
Magdalena Wdowiak-Urbańczyk, Radni Rady Powiatu Trzebnickiego, Radni Rady 
Miejskiej w Obornikach Śląskich, Wykonawca Generalny kina, dyrektorzy jednostek 
oświatowych i gminnych i wielu innych zaproszonych gości.

Po poświeceniu obiektu przez księdza proboszcza Artura Kochmańskiego wszyscy 
udali się do sali kinowej,w której burmistrz podziękował osobom zaangażowanym w 
realizację projektu.

Goście obejrzeli krótki film o oborniczaninie Karlu von Holtei’u, a także zwiastun 
filmu o mieszkańcach naszej gminy. Zachwyceni przepięknym obiektem goście 
życzyli, aby kino tętniło życiem i służyło obornickiej społeczności jak najlepiej!
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